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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:56 Antalet inre utlänningskontroller

Inre utlänningskontroll är ett viktigt verktyg för polisen i arbetet för att 
uppmärksamma personer som vistas olovligen i landet.

Dessvärre har vi sett en kraftig minskning vad gäller antalet inre 
utlänningskontroller på senare år. År 2012 rörde det sig om 42 000 kontroller. 
År 2016 rörde det sig om enbart 19 000 kontroller.

Det är av stor vikt att den negativa trenden bryts och antalet inre 
utlänningskontroller ökar väsentligt. 

En förutsättning för att kunna följa utvecklingen på området är en väl 
fungerande statistikrapportering inom polisen. Enligt uppgifter från polisen 
finns det fortfarande den 26 september 2017 ingen statistik över antalet inre 
utlänningskontroller i Sverige för första halvåret 2017, det vill säga perioden 
januari till och med juni 2017. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder vidtar regeringen och ministern för att säkerställa en väl 
fungerande statistikrapportering inom polisen i stort och särskilt vad gäller 
antalet inre utlänningskontroller?

 

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-02
Besvaras senast
2017-10-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


